
 

 

 

 

 

 

Fraværende: Joan 

Dagsorden 

0) Lukket punkt. 

1) Godkendelse af referat.  

2) Godkendelse af dagsorden. 

3) Digital udgave af kirkebladet. Forslag fra Eigil Mogensen. (Bent) 

4) Valget 2024. Til kalenderen: Annonce.  (Bent)  

5) Medarbejderstudietur den 31. aug. 2024. Tilbagemelding fra Peter. 

(Peter/Bent) 

6)  Nyt om luft til vand varmeanlægget og byggeriet? (Villy) 

7) Referat fra indledende budgetsamråd 

8) Tilstedeværende fra MR til konfirmation/telegrammer 

9)  Kalenderen med arrangementer og gudstjenester. (Alle) 

10)  Meddelelser: Præster, formand, næstformand, kirkeværge, kasserer, menigt 

medlem, medarbejderrepræsentant.  

11)  Evt,  

     

Hans Verner køf køn kach.  

 

Ad 0: Info 

Ad 1: Godkendt 

Ad 2: Godkendt 

Ad 3: Vi fortsætter med vores indlæg i Arrild Nyt og håber, at Arrild Nyt går digitalt 

sideløbende med den printede udgave.  

Ad 4: Provstiet har tilbudt fælles annoncering til menighedsrådsvalget, men vi laver 

selv en annonce for at blive set. 

Ad 5: Marianne kan ikke d. 31.08.24. Bent undersøger sagen via turistkontoret, vi 

prøver at bibeholde Esbjerg som mål. 

Ad 6: Fungerer fint. Villy undersøger, om Trine har ændret/afmeldt el og gas. Vi har 

reklameret over det øgede elforbrug efter opstilling af vand-/varmeanlægget, der 

ikke fungerede i starten, hvorfor systemet har kørt på elpatron.  

Arrild Menighedsråd 

 
Dato: Onsdag d. 3. mar. 2024 kl. 19.00 i Arrild Menighedshus  

Blad nr. 118 

Formand: Bent E. Beim (Bent)  Referent: Hanne S. Hansen 



 

 

Vedr. byggeri intet nyt. Villy overdrager de løse ender til Bent. 

Ad 7: Orientering, se bilag. 

Ad 8: Villy og Inge er til stede fra kl. 9.  

Ad 9: Langfredagskoncert gik fint, godt besøgt.  

Forårskoncert med Midtlandskoret d. 30.04.24 kl. 19.30. 

Ad 10: Præst: glad for at vand-/varmeanlæg fungerer. Intet nyt. 

Formand: har deltaget i borgermødet, blev bl.a. forespurgt om træfældning i 

præsteskoven, henviser til Andreas.  

Næstformand/skovmand: man er begyndt at køre træ ud af skoven, hvilket har  

medført ødelagte stier. Andreas forsøger at få Sønderjysk Landskabspleje til at 

jævne. Problemet forværres sandsynligvis, når der afhentes træ til flis. 

Kirkeværge: opsamling vedr. løse ender i forbindelse med installering af vand-

/varmeanlæg. 

Forslag om at nedlægge de gamle gravsten, som er ulæselige.  

Kasserer: henviser til referat fra indledende budgetsamråd. Ved næste møde 

deltager Trine grundet behandling af 1. kvartalsrapport. 

Menigt medlem: deltog i årsmøde hos FDF i går. 

Medarbejderrepr.: er ved at gøre kirkegården klar til konfirmation, der er 

forårsplantet. 

Evt.: Intet 

 

 

                     

 

 

 

 


